

## 尋找自然的故事 2019 郊野研習比賽 Searching for nature stories 2019

### 收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement 收集目的

1. 比賽參加表格內提供的一切個人資料，只供為以下之用途：

- (ii) 確認參賽者之參加資格及登記參選作品；
- (iii) 與參加者通訊；
- (iv) 公布比賽結果及頒發獎項；
- (v) 於比賽作品之出版、列印、展覽及宣傳中辨認參賽者；
- (vi) 其他有關比賽之用途；以及
- (vii) 以上分段(i)至(iv)所提及之相關用途。

2. 你於本參加表格中提供個人資料純屬自願，如你未能提供足口的資料，主辦機構未必能處理你的報名或確認你的參加資格。

3. 為了執行上述的目的，你在參加表格內提供的個人資料或許會轉交主辦機構及比賽評判。

### **Purpose of Collection**

1. The personal information provided in this entry form will be used for the following purposes:

- (i) verification of the eligibility of the participant and registration of entry;
- (ii) correspondence with the participant;
- (iii) announcement of the results of the competition and award of the prizes relating to the competition;
- (iv) identification of the participant in publishing, printing, display and exhibition of the entries;
- (v) other purposes related to the competition; and
- (vi) purposes related to the purposes referred to in sub-paragraphs (i) to (iv) above.

2. It is obligatory for the participant to provide the personal information required by this entry form. If they fail to provide the required information, the organiser may not be able to register the entry or verify the eligibility of the participant.

3. The personal particulars provided in this form may be disclosed to the organiser and competition judges for purposes mentioned in the above.

### **查閱個人資料**

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)，閣下有權取得及修改用作報名的個人資料。如有需要，請以書面形式通知主辦機構。

### **Access to Personal Data**

You have a right to request access to and correction of your personal information provided in your Entry in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486). Should you need to exercise the right, you should make your request in writing to the Organiser.